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Zápisnica 

7.  riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

2. júna 2020 

Rokovacia miestnosť rektora TU  
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

2.1 Návrh smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave „Štatút komisie bezpečnosti 

a ochrany zdravia pri práci na Trnavskej univerzite v Trnave“. 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Ročný plán úloh 

3.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Zabezpečiť nomináciu pedagógov na 

udelenie Ceny Martina Palkoviča za vynikajúce výsledky v pedagogickej činnosti.  

3.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Analyzovať ustanovenia zákona č. 

269/2018 Z. z. o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania a o zmene 

a doplnení zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a vyhodnotiť Akreditačné štandardy 

a Metodiku vyhodnocovania akreditačných štandardov vydaných Slovenskou 

akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo SR (SAAVŠ) po nadobudnutí ich účinnosti. 

3.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Aktualizovať model zabezpečovania 

(resp. riadenia) a hodnotenia kvality zahŕňajúci oblasť vzdelávania, tvorivej činnosti 

(vedeckovýskumnej a umeleckej) a podporných činností, ktorý bol schválený v marci 

2019 uznesením KR TU 12/32-26032020. 

3.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Monitorovať možnosti na podanie 

prihlášky na inštitucionálne hodnotenie realizované európskymi a zahraničnými 

inštitúciami a zabezpečovať činnosti vyplývajúce z tejto aktivity. 

3.5 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Vypracovať a schváliť rokovací 

poriadok Etickej komisie TU. 

3.6 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Vypracovať Štatút UTV. 

3.7 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Zabezpečiť študijných poradcov 

a tútorov na jednotlivých fakultách. 

Aktuálne záležitosti 

3.8 Návrh smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave „Cena rektora Trnavskej 

univerzity v Trnave udeľovaná študentom pri príležitosti slávnostného otvorenia 

akademického roka Trnavskej univerzity v Trnave“. 

3.9 Návrh poplatkov za ubytovanie a služby v Študentskom domove Petra Pázmaňa. 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh  

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Zapojenie Univerzitnej knižnice TU do 

podujatia „Týždeň slovenských knižníc“.  
4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Príprava koncepčného materiálu 

„Výročná správa Trnavskej univerzity o činnosti za rok 2019“. 

4.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Organizácia podujatia „Pocta Júliusovi 

Paštekovi“. 
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4.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Návrh koncepcie riešenia Univerzitnej 

knižnice (personálne, priestorové a materiálové podmienky). 

4.5 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Analýza efektivity vydávaných 

publikácií Edičného plánu TU (z ekonomického a vedecko-výskumného hľadiska). 

4.6 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Analýza efektivity podpory publikácií 

prostredníctvom Grantového fondu TU (z ekonomického a vedecko-výskumného 

hľadiska). 

4.7 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Zabezpečiť online predaj vedeckých 

publikácií TU (e-shop). 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

5.1 Návrh smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave o pravidlách plánovania a 

realizácie rozvoja informačných a komunikačných technológií v infraštruktúre Trnavskej 

univerzity v Trnave.       

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Analyzovať a určiť ekonomické 

ukazovatele za univerzitu a fakulty, ktoré budú vyjadrovať trend vývoja  mzdových 

nákladov v nadväznosti na počty študentov s klesajúcim trendom a nárastom mzdových 

nákladov z dôvodu valorizácie miezd. Sledovať ich vývoj počas obdobia štyroch rokov 

k rovnakému termínu. 
7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Sledovanie naplnenia opatrení na 

štrukturálne zmeny a ich nákladového krytia počas viazania dotačných mzdových 

prostriedkov na tento účel zo strany MŠ SR. 
7.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Prehodnotiť osobné príplatky 

nepedagogických zamestnancov RTU  súčasne s vyplnením záznamového listu 

zamestnanca. 

7.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Aktualizovať smernicu rektora č. 

16/2003 o podnikateľskej činnosti so zapracovaním všetkých legislatívnych zmien. 

Aktuálne záležitosti 

8. Rozličné 

 

Bod 1 

7. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“ 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU,  oboznámil ich s navrhnutým 

programom a požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom 

programu tak, ako bol uvedený v pozvánke.  

Bod 2 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

 



3 

 

- o ďalšom uvoľňovaní opatrení súvisiacich s pandémiou COVID-19. Zároveň rektor 

informoval členov, že skúškové obdobie by malo aj naďalej prebiehať podľa odporúčaní, 

ktoré boli zaslané na fakulty, pričom sa z preventívnych dôvodov univerzita pokúsi udržať 

dištančnú formu; 

- poďakoval predsedníčke AS TU Mgr. Kataríne Karabovej PhD., že sa promptne podarilo 

zvolať zasadnutie senátu, na ktorom bola schválená Správa o hospodárení TU za rok 2019 

a rozpočet TU na rok 2020; 

- o zasadnutí Správnej rady TU, ktoré sa bude konať 18. júna a hlavným bodom rokovania 

bude schvaľovanie návrhu rozpočtu na rok 2020; 

- o pripravovanom stretnutí Slovenskej rektorskej konferencie, kde bude kľúčovou 

témou budúcej podoby posudzovania vnútorných systémov kvality a v tej súvislosti 

akreditačné štandardy. Ďalej informoval členov KR TU, že grémium rektora sa tejto 

problematike začalo venovať a ako prvá sa mapuje legislatíva, ktorá sa dotýka študijných 

programov, hodnotenia vedy a výskumu a súvisí s podpornými oblasťami univerzity. 

Zároveň rektor dodal, že začiatkom jesene bude celá problematika známejšia a v súvislosti 

s tým pripravuje pre členov KR TU možnosť výjazdového kolégia, kde by sa venovali 

oblasti súvisiacej s vnútorným systémom kvality. Podľa rektora ide o náročnú úlohu, pri 

ktorej, okrem iného,  členov KR TU čaká rozhodnutie, čo so súčasnou šírkou ponúkaných 

programov na jednotlivých fakultách;  

- o potrebe prípravy Dlhodobého zámeru kvality TU, pretože platnosť súčasného končí 

v roku 2020. Nový zámer musí byť v súlade s budúcou predstavou študijných odborov, ako 

aj víziou univerzity. Na všetko sa bude vedenie univerzity pripravovať počas letných 

mesiacov tak, aby začiatkom jesene bolo možné o konkrétnych návrhoch rokovať; 

- požiadal dekanov fakúlt, aby do troch týždňov oznámili letný režim, respektíve kedy 

nebudú prítomní na fakultách a ako majú zabezpečené zastupovanie. Zároveň informoval, 

že vďaka uvoľňovaniu opatrní je možné sa vrátiť k realizácii promócií absolventov, aj 

vzhľadom na to, že samotní študenti prejavili záujem. Zároveň informoval členov KR TU, 

že sála Marianum na Arcibiskupskom úrade v Trnave je pre účely promócií rezervovaná v  

termíne od 7. – 11. septembra 2020 a tiež dňa 21. septembra 2020 z dôvodu slávnostného 

otvorenia akademického roka 2020/2021. 

 

2.1  

Rektor univerzity zdôvodnil návrh predloženej smernice Trnavskej univerzity v Trnave – 

Štatút komisie bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci na Trnavskej univerzite v Trnave. 

Podotkol, že smernica bola pripravená odborným zamestnancom Oddelenia PO a BOZP Mgr. 

Róbertom Kostolanským. Zároveň dodal, že aj po porade s predsedníčkou ZO NKOS TU 

Mgr. Zuzanou Sedlákovou, odborová organizácia navrhla zástupcov zamestnancov pre 

bezpečnosť v zmysle § 19, ods. 1, zákona č. 124/2006 Z. z. o bezpečnosti a ochrane zdravia 

pri práci v znení neskorších predpisov. Tento návrh bol zapracovaný do predloženej smernice. 

Keďže k predloženému návrhu mu neboli doručené žiadne pripomienky a ani na rokovaní 

nemal nikto z prítomných žiadnu pripomienku, rektor univerzity dal hlasovať o návrhu 

smernice: 
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UZNESENIE KR TU 1/7-02062020 

KR TU schvaľuje návrh smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave – Štatút 

komisie bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci na Trnavskej univerzite v Trnave 

v predloženom znení.  

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 3 

3.1 

 Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu informovala členov KR TU o nominácii 

pedagógov na udelenie Ceny Martina Palkoviča za vynikajúce výsledky v pedagogickej 

činnosti. Ako podotkla, 27. februára zasadala komisia, ktorá prejednávala návrhy na 

nominantov z jednotlivých fakúlt. Cena Martina Palkoviča bude udelená prof. PhDr. 

Ľubomírovi Heldovi, CSc. z Pedagogickej fakulty, Mgr. Ivete Schusterovej PhD. 

z Filozofickej fakulty, doc. PhDr. Miriam Slanej PhD. z Fakulty zdravotníctva a sociálnej 

práce, doc. PhDr. Miroslavovi Karabovi PhD. z Teologickej fakulty TU a JUDr. Róbertovi 

Dobrovodskému PhD., LL.M. z Právnickej fakulty TU. Ako dodal rektor univerzity, termín 

odovzdania ocenení bude v priebehu novembra. 

 

UZNESENIE KR TU 2/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Zabezpečiť nomináciu pedagógov na udelenie Ceny Martina 

Palkoviča za vynikajúce výsledky v pedagogickej činnosti. 

Z: JUDr. Nevolná  
 

3.2 

 Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu v súvislosti s ustanovením zákona č. 

269/2018 Z. z. o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania, ako aj s vyhodnotením 

Akreditačných štandardov a Metodiky vyhodnocovania akreditačných štandardov vydaných 

Slovenskou akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo SR informovala členov KR TU, že 

na úlohe sa intenzívne pracuje, napriek tomu, že uvedené dokumenty nie sú vydané.  

 

UZNESENIE KR TU 3/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Analyzovať ustanovenia zákona č. 269/2018 Z. z. 
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o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania a o zmene a doplnení zákona č. 

343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov a vyhodnotiť Akreditačné štandardy a Metodiku vyhodnocovania 

akreditačných štandardov vydaných Slovenskou akreditačnou agentúrou pre vysoké 

školstvo SR (SAAVŠ) po nadobudnutí ich účinnosti. 

Z: JUDr. Nevolná  
 

3.3 

 Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu informovala členov KR TU, podobne 

ako v predchádzajúcom bode, že na úlohe aktualizácie modelu zabezpečovania a hodnotenia 

kvality zahŕňajúci oblasť vzdelávania, tvorivej činnosti a podporných činností, ktorý bol 

schválený v marci 2020 uznesením KR TU12/32-26032020 sa odviedlo množstvo práce a na 

úlohe sa aj naďalej pracuje. V súvislosti s akreditačnými štandardmi bude mať dňa 18. júna 

stretnutie s prodekanmi. 

 

UZNESENIE KR TU 4/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Aktualizovať model zabezpečovania (resp. riadenia) 

a hodnotenia kvality zahŕňajúci oblasť vzdelávania, tvorivej činnosti 

(vedeckovýskumnej a umeleckej) a podporných činností, ktorý bol schválený v marci 

2019 uznesením KR TU 12/32-26032020. 

Z: JUDr. Nevolná 

     

3.4 

 Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu požiadala riaditeľku kancelárie rektora 

TU, aby sa k úlohe stručne vyjadrila. Riaditeľka kancelárie rektora TU informovala členov 

KR TU, že táto úloha nadväzuje na dve predošlé úlohy. Možnosti na podanie prihlášky na 

inštitucionálne hodnotenie realizované európskymi a zahraničnými inštitúciami univerzita 

stále monitoruje a vie, aké sú možnosti v prípade, ak sa rozhodne absolvovať takéto 

hodnotenie.  

 

UZNESENIE KR TU 5/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Monitorovať možnosti na podanie prihlášky na 

inštitucionálne hodnotenie realizované európskymi a zahraničnými inštitúciami a 

zabezpečovať činnosti vyplývajúce z tejto aktivity. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

3.5 

 Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu informovala členov KR TU, že v roku 

2015 bol na univerzite prijatý Etický kódex TU, v súvislosti s ktorým bolo potrebné 

vypracovať a schváliť rokovací poriadok Etickej komisie TU. Ako dodala prorektorka, 

rokovací poriadok je vypracovaný a zaslaný na pripomienkovanie. Následne bude zvolaná 



6 

 

Etická komisia TU, ktorá bude rokovací poriadok v júni schvaľovať. Pri príprave vychádzala 

z existujúcich etických kódexov na Slovensku a zároveň navrhla, aby sa činnosť Etickej 

komisie TU zviditeľnila aj na webovej stránke univerzity. Rektor univerzity poukázal na 

dôležitosť Etickej komisie TU, pretože stále viac a viac projektov univerzity požaduje jej 

stanovisko.    

 

UZNESENIE KR TU 6/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Vypracovať a schváliť rokovací poriadok Etickej komisie 

TU. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

3.6 

Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu vysvetlila členom KR TU, že Štatút 

Univerzity tretieho veku TU (ďalej len „UTV TU“) bol vypracovaný už v minulosti, ale 

keďže nespĺňal podmienky, rozhodli sa vypracovať nový štatút aj so zapracovaním 

požiadaviek na pedagógov UTV TU. Ďalej prorektorka informovala, že Štatút UTV TU 

nemusí prejsť schválením KR TU a dekani jednotlivých fakúlt zodpovedajú za pedagógov, 

ktorých nominujú, aby vykonávali svoju činnosť pre UTV TU. 

Zároveň členov KR TU informovala, že študentom UTV TU bolo vzhľadom na mimoriadnu 

situáciu súvisiacu s pandémiou COVID-19 umožnené dokončiť štúdium dištančnou formou. 

Tí, ktorí sa rozhodli nedokončiť štúdium, bol vrátený poplatok. Ako prorektorka dodala, 

stretli sa s pozitívnymi, ale aj negatívnymi reakciami od študentov UTV. V súvislosti s touto 

úlohou informovala členov KR TU, že pripravujú nový študijný program a upravili aj webovú 

stránku, na ktorej onedlho pribudne aj Štatút UTV TU.  

UZNESENIE KR TU 7/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Vypracovať Štatút UTV . 

Z: JUDr. Nevolná 

 

3.7  

Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu vysvetlila členom KR TU, že 

zabezpečenie študijných poradcov a tútorov na jednotlivých fakultách vyplýva 

z akreditačných štandardov. Zároveň navrhla, aby študijnými poradcami boli vyučujúci 

a študijnými tútormi zas študenti zo Študentskej rady TU, ktorí budú novým študentom 

podávať aj informácie o fakultách menej formálneho charakteru. Táto forma sa na fakultách 

už osvedčila. Zároveň dekanka PdF navrhla, aby týchto tútorov nazývali študentskými 

tútormi. 
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UZNESENIE KR TU 8/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Zabezpečiť študijných poradcov a tútorov na jednotlivých 

fakultách. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

3.8 

Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu prešla k návrhu smernice rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave „Cena rektora Trnavskej univerzity v Trnave udeľovaná 

študentom pri príležitosti slávnostného otvorenia akademického roka Trnavskej univerzity 

v Trnave, ku ktorej prišla pripomienka od dekana FF. Tá súvisela s článkom 3 odsekom 2, 

kde sa píše „Návrhy na udelenie ocenenia predkladajú oprávnení na základe výzvy..“. Dekan 

FF navrhol, aby sa slovo „oprávnení“ nahradilo slovným spojením „dekani fakúlt“, pretože 

už v minulosti mali na fakulte skúsenosti, kedy ceny navrhovali aj vedúci katedier. Rektor 

univerzity zhodnotil, že ide o legitímnu pripomienku a dal hlasovať o jej zapracovaní do 

návrhu smernice: 

UZNESENIE KR TU 9/7-02062020 

KR TU schvaľuje návrh smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave „Cena rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave udeľovaná študentom pri príležitosti slávnostného 

otvorenia akademického roka Trnavskej univerzity v Trnave,“ s pripomienkou zmeniť 

v čl. 3, ods. 2 slovo „oprávnení“ na slovo „dekani fakúlt“. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

3.9 

Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu vysvetlila členom KR TU, prečo vznikla 

potreba vypracovať nový návrh Poplatkov za ubytovanie a služby v Študentskom domove 

Petra Pázmaňa. Ako dodala, táto potreba vyplynula zo stanoviska auditora a podotkla, že 

k predloženému návrhu jej neboli doručené žiadne pripomienky. Pretože ani na rokovaní 

nikto z prítomných nemal žiadne pripomienky, rektor univerzity dal hlasovať o návrhu: 

 

UZNESENIE KR TU 11/7-02062020 

KR TU schvaľuje návrh poplatkov za ubytovanie a služby v Študentskom domove Petra 

Pázmaňa v predloženom znení.  

Z: JUDr. Nevolná 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Ďalej prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu poskytla informáciu, že od 1. júna 

bola spustená študentská anketa, do ktorej boli zapracované špeciálne otázky týkajúce sa on-

line vzdelávania počas mimoriadnej situácie. Zároveň informovala, že na konci semestra 

prebieha aj študentská anketa o materiálnom vybavení univerzity. Tieto ankety boli študentom 

zaslané na mailové schránky a zároveň prorektorka dodala, že bude študentov vyzývať, aby 

anketu vyplnili.  

 

Bod 4 

 

4.1  

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť informoval členov KR TU, že 

Univerzitná knižnica TU sa kvôli mimoriadnej situácii šíriacej pandémie koronavírusu 

nemohla zapojiť do Týždňa slovenských knižníc, v takej podobne ako bolo plánované. 

Knižnice však spolu komunikujú, vyhodnocujú situáciu a ponúkajú otvorené prístupy pre 

študentov do elektronických informačných databáz. Dekanka PdF podotkla, že vzdialený 

prístup do informačných databáz aj z domu, ktorý knižnica ponúkala počas tohto obdobia, by 

mohol byť zachovaný aj naďalej.  

UZNESENIE KR TU 12/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o splnení úlohy RPÚ 2020 - Zapojenie Univerzitnej knižnice TU do podujatia 

„Týždeň slovenských knižníc“. 

Z: prof. Rábik 

 

4.2 

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť informoval členov KR TU o príprave 

koncepčného materiálu „Výročná správa o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 

2019“. Ako dodal, potrebné podklady na jej vypracovanie získali ešte pred uzatvorením 

univerzity, takže sa na tejto úlohe dalo pracovať priebežne. Následne bol materiál schválený 

na GR TU a KR TU. Momentálne je v tlačenej forme dostupná na rektoráte. Riaditeľ 

vydavateľstva bol pri tejto úlohe promptný a zapracoval do výročnej správy aj pripomienky, 

ktoré sa ešte dodatočne vyskytli. 

 

 

 

 



9 

 

UZNESENIE KR TU 13/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o splnení úlohy RPÚ 2020 - Príprava koncepčného materiálu „Výročná správa 

Trnavskej univerzity o činnosti za rok 2019“. 

Z: prof. Rábik 

 

4.3  

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť informoval členov KR TU, že  

podujatie „Pocta Júliusovi Paštekovi“ nebolo zrealizované kvôli mimoriadnej situácii 

súvisiacej so šírením pandémie COVID-19 a o termíne podujatia bude členov KR TU 

informovať.   

 

UZNESENIE KR TU 14/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o plnení úlohy RPÚ 2020 - Organizácia podujatia „Pocta Júliusovi Paštekovi“. 

Z: prof. Rábik 

 

4.4 

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť pri  úlohe týkajúcej sa návrhu koncepcie 

riešenia Univerzitnej knižnice informoval členov KR TU, že ide o zložitú úlohu, ktorá je 

rozpracovaná. Univerzitná knižnica TU už dlhodobo bojuje s nedostatkom priestoru, nielen 

pri poskytovaní služieb študentom, ale aj pri otázke skladových priestorov. Zároveň prorektor 

poukázal na to, že jedným z akreditačných štandardov je, aby knižnica poskytovala študentom 

informačné zdroje pre štúdium na primeranej úrovni, preto táto otázka stavia univerzitu k 

potrebe konceptnejšieho riešenia, ktoré prorektor predloží na septembrovom KR TU.   

 

UZNESENIE KR TU 15/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o plnení úlohy RPÚ 2020 - Návrh koncepcie riešenia Univerzitnej knižnice 

(personálne, priestorové a materiálové podmienky). 

Z: prof. Rábik 

 

4.5  

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť informoval členov KR TU, že úloha  

analýzy efektivity vydávaných publikácií podľa Edičného plánu TU je rozpracovaná. Edičný 

plán obsahuje 42 titulov, z toho by malo byť 33 plne hradených z edičného fondu, zvyšných 

20 prostredníctvom grantov. Ako ďalej informoval, do edičného plánu budú schválené len tie 

tituly, ktoré sú fyzicky doložené rukopisom, momentálne je ich vo vydavateľstve už približne 

30. 

V súvislosti s touto úlohou podotkla dekanka PdF, že v edičnej činnosti brzdí fakulty 

rozpočet. Navrhla, aby financie, ktoré sa nevyčerpajú, zostali aj naďalej v edičnom fonde 

a keď na jeseň zasadne edičná komisia a vytvorí edičný plán, môže začať okamžite čerpať 
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prostriedky. Ako podotkla, ide len o nastavenie, vďaka ktorému bude garantované, že 

publikácia vyjde.  

Rektor univerzity dodal, že v návrhu nevidí problém, pretože vydavateľstvo má svoj fond 

a univerzita prijala dohodu, že nevyčerpané financie zostanú aj naďalej vo fonde a nebudú 

určené na inú činnosť. Zároveň doplnil, že spoločne s kvestorkou univerzity pripravia 

ekonomický plán rozpočtu pre edičnú činnosť a vrátia ho späť do rokovania.  

Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že v súvislosti s úlohou Edičného plánu TU 

viedli rokovanie na zasadnutí tajomníčok univerzity, kde riešili vzorovú kalkuláciu ,rozprávali 

sa o vydavateľstve a do akej miery univerzita využíva vydávanie publikácii v elektronickej 

podobe, pretože je to finančne menej náročná forma.  

Dekanka PdF informovala, že fakulta nevydáva skriptá ani monografie v tlačenej forme, ale 

majú elektronickú knižnicu. Všetky publikácie sú zároveň schválené pre kvalifikačný ráz ako 

aj pre akreditáciu. Dekanka PdF dodala, že vydávanie elektronických publikácii je pre fakulty 

jednoduchší spôsob.  

Rektor univerzity zareagoval, že v tomto smere  je potrebné zmapovať celý proces. Zároveň 

dodal, že do Edičnej činnosti TU je potrebné zaviesť pojem elektronického titulu 

a v súvislosti s tým budú rokovať s vydavateľstvom o možnosti elektronických publikácii. 

Následne bude tento návrh prediskutovaný aj v Edičnej komisii TU, ktorá zaujme stanovisko.  

 

UZNESENIE KR TU 16/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o plnení úlohy RPÚ 2020 - Analýza efektivity vydávaných publikácií Edičného 

plánu TU (z ekonomického a vedecko-výskumného hľadiska). 

Z: prof. Rábik 

 

4.6 

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť informoval členov KR TU, že úloha 

analýzy efektivity podpory publikácii prostredníctvom Grantového fondu TU je 

rozpracovaná, no doteraz nemal k dispozícii potrebné dáta. Navrhol presunúť úlohu RPÚ 

2020 na septembrové zasadnutie KR TU.  

 

UZNESENIE KR TU 16/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o plnení úlohy RPÚ 2020 - Analýza efektivity podpory publikácií 

prostredníctvom Grantového fondu TU (z ekonomického a vedecko-výskumného 

hľadiska) a jej presunutie na septembrové zasadnutie KR TU. 

Z: prof. Rábik 

 

4.7  

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť objasnil členom KR TU, že pri úlohe 

predaja vedeckých publikácií TU cez e-shop sa napokon univerzita vydá cestou spolupráce 

s vydavateľstvom VEDA, ktoré už má svoj vlastný zabehnutý e-shop. Zároveň informoval, že 

pri tejto úlohe prišlo k zmene oproti pôvodnej koncepcii, kedy sa uvažovalo o samostatnom e-
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shope prevádzkovanom univerzitou, no viacero technických problémov ukázalo, že je lepšie 

ísť cestou  e-shopu nášho vydavateľstva. O predávaní reprezentačných materiálov TU sa 

naďalej rokuje. 

K úlohe dodala informácie aj kvestorka univerzity, ktorá komunikovala s riaditeľom 

vydavateľstva VEDA a informovala členov KR TU, že všetko je na e-shop pripravené, stačí 

začať zverejňovať naše publikácie.  

 

UZNESENIE KR TU 16/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o plnení úlohy RPÚ 2020 - Zabezpečiť online predaj vedeckých publikácií TU 

(e-shop). 

Z: prof. Rábik 

 

 Ďalej prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť poskytol informáciu o podávaní 

grantov VEGA a KEGA. Univerzita celkovo podala 26 projektov VEGA a 20 projektov 

KEGA, pričom najviac ich podala Pedagogická fakulta TU. Oproti minulému roku 

predstavujú tieto čísla nárast o tretinu.  

 

Bod 5 

 

5.1  

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy prešiel k návrhu smernice rektora Trnavskej 

univerzity v Trnave o pravidlách plánovania a realizácie rozvoja informačných a 

komunikačných technológií v infraštruktúre Trnavskej univerzity v Trnave, ku ktorému prišli 

dve pripomienky.      

Prvá pripomienka dekanky PdF súvisela s článkom 2, ods. 5, kde sú definované parametre, 

ktoré má spracovať garant procesu zmeny IKT, respektíve UIS, pričom garanta procesu 

v zmysle čl. 2, ods. 4 definujú riadiaci pracovníci (čl. 1, ods. 5). Síce sa na tejto analýze majú 

podieľať aj zamestnanci odborných útvarov a pracovísk TU, ale zodpovednosť za prípravu je 

podľa čl. 8 na garantovi. S týmto znením dekanka PdF vyjadrila nesúhlas a podľa jej názoru 

by špecifické údaje, ktoré sú súčasťou Prílohy č. 2 malo riešiť oddelenie CIS. Dekanka PdF 

navrhla, aby kvalifikovaný návrh IKT a UIS spracovalo odborné pracovisko CIS a predložilo 

ho v spolupráci s garantom. V čl. 2, ods. 6 je uvedené znenie „Prílohy č. 1 a č. 2 spracované 

v súlade s ods. 4) a 5) tohto článku predloží garant procesu alebo ním poverený zodpovedný 

riadiaci manažér na prerokovanie GIB“. Dekanka PdF navrhla, aby spracovateľom Príloh č. 

1 bol garant a spracovateľom Príloh č. 2 odborný pracovník oddelenia CIS.  

Zároveň vyjadrila nesúhlas, aby bol podľa čl. 3, ods. 3 realizátorom zmeny garant, pretože ak 

má univerzita pracovisko, ktoré je zodpovedné za riadenie IKT a UIS, prináleží mu aj 

realizácia a hodnotenie účinnosti zmenených systémov. Následne požiadala, aby bol z čl. 3 

vypustený celý ods. 3. Dekanka PdF navrhla v čl. 4, do ods. 1a) doplniť znenie: „ a) ide 

o výmenu IKT, resp. UIS, ktorá je vynútená nepredvídanou udalosťou zavinenou vyššou 

mocou (živelná pohroma, pandémia), resp. zosúladením s legislatívou alebo zlyhaním 
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funkčnosti IKT, resp. UIS, ktoré nedovoľuje ich ďalšiu prevádzku“. Prorektor pre rozvoj 

a informačné systémy súhlasils  pripomienkami dekanky PdF. 

Ďalšia pripomienku k smernici adresovala dekanka PF, ktorá navrhla, aby v čl. 4, ods. 1, 

písm. b) boli pri štandardnom upgrade a update stanovené presné limity, najmä tie finančné. 

Dekanka PF vníma toto ustanovenie ako rizikové pre rozpočet univerzity.  

Pretože na rokovaní už nikto z prítomných nemal k návrhu žiadne ďalšie pripomienky, rektor 

univerzity dal hlasovať o návrhu smernice: 

 

UZNESENIE KR TU 17/7-02062020 

KR TU schvaľuje návrh smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave o pravidlách 

plánovania a realizácie rozvoja informačných a komunikačných technológií v 

infraštruktúre Trnavskej univerzity v Trnave aj so zapracovaním pripomienok, ktoré 

boli prijaté na rokovaní KR TU dňa 2. júna 2020.  

Z: doc. Majdan 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Ďalej prorektor pre rozvoj a informačné systémy poskytol informáciu o rekonštrukcii 

budovy kina. Ako dodal, spoločne s rektorom univerzity, s riaditeľom technického úseku TU 

a architektom absolvovali stretnutie so zástupcami Krajského pamiatkového úradu Trnava, 

s ktorými našli spoločný kompromis, v ktorom interiér budovy bude podľa predstáv 

univerzity, jediné čo sa zachová bude fasáda budovy. Rektor univerzity informoval členov 

KR TU, že momentálne sa čaká na architektonický návrh, aby univerzita dostala stavebné 

povolenie a mohlo sa pokračovať v prácach.  

Prorektor pre rozvoj a informačné systémy informoval členov KR TU aj o historickej  

budove Adalbertinum. V najbližších mesiacoch bude v budove prebiehať architektonicko-

historický prieskum, následne reštaurátorský a archeologický prieskum. Akonáhle budú 

výsledky z uvedených prieskumov, zakomponujú sa do architektonického projektu.  

V súvislosti s rekonštrukciou strechy na Pedagogickej fakulte TU informoval prorektor pre 

rozvoj a informačné systémy, že sa opäť môžu obnoviť rokovania. Kvestorka univerzity 

doplnila, že vo veci komunikuje s architektom, s ktorým chce univerzita uzavrieť spoluprácu 

o autorskom dozore. O výsledkoch bude informovať členov KR TU.  

 

Bod 6 

 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy v krátkosti informoval členov KR TU o prebiehajúcich 

činnostiach na Oddelení vonkajších vzťahov ako aj na Oddelení pre marketing a PR. 

Informoval aj o pripravovanom redizajne univerzitnej webovej stránky, kde oproti minulému 
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roku stúpol nárast reakcií zo strany návštevníkov o 48 percent. KR TU vzalo na vedomie 

informácie od prorektora pre vonkajšie vzťahy. 

Bod 7 

 

7.1 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že prvým ukazovateľom pri analýze 

a určení ekonomických ukazovateľov za univerzitu a fakulty, ktoré budú vyjadrovať trend 

vývoja mzdových nákladov bol počet študentov na jedného pedagóga a na jedného 

administratívneho zamestnanca. Na porade dostali tajomníčky úlohu doplniť ďalšie 

ukazovatele a tie budú následne predložené na KR TU. 

Dekan FF navrhol zefektívnenie duplicitných predmetov, ako je napríklad odbor latinčina, 

ktorý sa vyučuje na viacerých fakultách. Práve toto by mohol byť jeden z ekonomických 

ukazovateľov, pri ktorom by sa fakulty mohli dohodnúť na spolupráci. Dekanka PdF dodala, 

že na fakulte majú tri funkčné programy v spolupráci s Filozofickou fakultou TU a cestu vidí 

aj na ostatných fakultách práve v takejto spolupráci a vo využívaní personálnych kapacít.  

Rektor univerzity podotkol, že je otvorený komunikácii o záchrane niektorých pracovísk 

a zároveň dodal, že jeho cieľom sú čo najmenšie personálne straty. Preto súhlasí s otvorením 

diskusie ako posilniť univerzitný charakter práve cestou, že sa budeme vyhýbať duplicitným 

odborom. Zároveň dodal, že je veľmi potešený z názorov, ktoré pri diskusii počul a že v tejto 

veci prebiehajú rozhovory medzi fakultami. Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, 

že výsledky diskusie bude interpretovať tajomníčkam fakúlt. 

 

UZNESENIE KR TU 18/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

Analyzovať a určiť ekonomické ukazovatele za univerzitu a fakulty, ktoré budú 

vyjadrovať trend vývoja  mzdových nákladov v nadväznosti na počty študentov 

s klesajúcim trendom a nárastom mzdových nákladov z dôvodu valorizácie miezd. 

Sledovať ich vývoj počas obdobia štyroch rokov k rovnakému termínu. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.2  

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že v dotácii ministerstva školstva 

vypustil minister štrukturálne zmeny, preto nevidí potrebu naďalej sledovať naplnenie 

opatrení. Ako dodáva, nie sú zahrnuté ani v popise metodiky na tento rok. Rektor univerzity 

ju napriek uvedenému požiadal, aby aj naďalej sledovala materiál súvisiaci so štrukturálnymi 

zmenami a ich nákladového krytia počas viazania dotačných mzdových prostriedkov.  

 

UZNESENIE KR TU 19/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2020 – 

Sledovanie naplnenia opatrení na štrukturálne zmeny a ich nákladového krytia počas 

viazania dotačných mzdových prostriedkov na tento účel zo strany MŠ SR. 

Z: Ing. Naništová 
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7.3  

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že úloha prehodnotenia osobných 

príplatkov nepedagogických zamestnancov RTU mala byť termínovaná na máj, ale kvôli 

mimoriadnej situácii súvisiacej s pandémiou COVID-19 ju bude realizovať v priebehu júna. 

Od rektora univerzity pôjde list adresovaný vedúcim zamestnancom, kde ich vyzve 

k osobnému pohovoru so zamestnancami a k prehodnoteniu osobných príplatkov.  

Dekani fakúlt sa obrátili na kvestorku univerzity so žiadosťou o výslednú analýzu. Kvestorka 

prisľúbila, že ju dekanom fakúlt zašle, aby videli, aký je súčasný stav a aký bude po 

prehodnotení. Rektor univerzity doplnil informáciu, že sa v rámci racionalizačných opatrení 

riešili najmä prevádzkoví zamestnanci, ale súhlasí s návrhom, aby sa výška osobných 

príplatkov preverila aj na iných súčastiach univerzity, nielen na rektoráte.   

 

UZNESENIE KR TU 20/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2020 – 

Prehodnotiť osobné príplatky nepedagogických zamestnancov RTU  súčasne 

s vyplnením záznamového listu zamestnanca. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.4 

 Kvestorka univerzity informovala členov, že aktualizácia smernice rektora č. 1ž/2003 

o podnikateľskej činnosti je pripravená a bola schválená na porade tajomníkov. Momentálne 

sa nachádza u právničky univerzity a následne bude predložená na schválenie GR TU a KR 

TU.  

 

UZNESENIE KR TU 20/7-02062020 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2020 – 

Aktualizovať smernicu rektora č. 16/2003 o podnikateľskej činnosti so zapracovaním 

všetkých legislatívnych zmien. 

Z: Ing. Naništová 

 

 Ďalej kvestorka univerzity podala informácie, že na porade kvestorov verejných vysokých 

škôl odznela požiadavka na ministerstvo školstva, či nebude univerzitám kompenzovať 

finančné výpadky v študentských jedálňach a študentských domovoch. Ministerstvo má 

vyčlenenú dotáciu, univerzity však museli vyčísliť, aké výpadky im vznikli. Kvestorka 

univerzity doplnila, že momentálne čakáme na odpoveď z ministerstva školstva.  

Zároveň podala informáciu, že od 1. júla 2020 bude budova PdF napojená na kód ochrany 

a vrátnici tak v budove nebudú mať nočné ani víkendové zmeny. K dispozícii budú počas 

pracovných dní od 6.00 do 22.00 hodiny. Ak je potrebné, aby bol na fakulte vrátnik počas 

soboty, treba napísať žiadosť kvestorke. Prístup špecifických osôb do budovy bude riešený 

osobitne. Zároveň kvestorka doplnila, že na budovu zostávajú dvaja vrátnici.  

V stručnosti informovala o prestavbe miestnosti v suteréne na archív TU. Ako dodala, táto 

požiadavka nám vyplynula z kontroly Ministerstva vnútra SR a ku koncu júna bude 

rekonštrukciu možné zrealizovať. V rozpočte sú na to vyčlenené finančné prostriedky.  
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Študentská jedáleň sa nachádza v strate a finančné problémy mala aj v predošlých rokoch. 

Kvestorka informovala členov KR TU, že s vedúcim študentskej jedálne si spoločne finančnú 

situáciu zanalyzujú a budú hľadať riešenia, aby takéto straty nevykazovala. Kvestorka bude 

o tomto rokovaní informovať KR TU.  

Ďalej informovala, že od ministerstva nie je prísľub finančných prostriedkov pri preplácaní 

rekreačných poukazov zamestnancom, a preto je táto potreba zatiaľ na univerzitných 

finančných zdrojoch. Ako dodala, je to však zákonný nárok a musia ho zamestnancom 

poskytnúť.  

Následne v rámci racionalizačných opatrení poukázala na  neefektívne využívanie šatniarok. 

Situáciu sa bude snažiť vyriešiť tak, aby boli spokojní študenti, fakulty a zároveň, aby 

šatniarky fungovali efektívne, aj preto sa momentálne venuje analýze ich vyťaženosti. 

V súvislosti s tým navrhol dekan FF riešiť celú problematiku prostredníctvom 

uzamykateľných skriniek. Kvestorka poznamenala, že s touto alternatívou súhlasí, no nákup 

skriniek je potrebný naplánovať do rozpočtu a aktuálnom rozpočte naplánovaný nie je. Rektor 

vyjadril s návrhom súhlas a doplnil, že v prípade skriniek pôjde o jednorazovú investíciu, 

ktorá sa nám časom vráti.  

 

Rozličné  

Rektor univerzity dodal, že o všetkých informáciách, ktoré získa vo veci akreditácie, 

štandardov a financovania oboznámi členov KR TU písomne.  

      Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil.  

 

                   Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, Csc. 

            rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 

  

 

 

  


